
Schriftelijke vraag 

Vraagnummer:  S-620 (2022-039516) 

Datum indiening: 2 september 2022 

Onderwerp: Opvang Oekraïense vluchtelingen, huisvesting statushouders en 

crisisnoodopvang asielzoekers 

Naam indiener:  Thijme Hoffmann, GroenLinks Overbetuwe 

 

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

 

Inleiding/Aanleiding: 

In een mail van burgemeester Hoytink-Roubos, verstuurd op 31 augustus 2022, werd er informatie 

verstrekt aan de raad wat betreft de stand van zaken omtrent de opvang van Oekraïense 

vluchtelingen, de huisvesting van statushouders en de crisisnoodopvang van asielzoekers. Gezien de 

actuele en schrijnende situatie in Ter Apel, stelt de fractie van GroenLinks Overbetuwe deze 

informatiestrekking zeer op prijs. Deze informatie schept een beter beeld van de situatie en wat het 

college in onze gemeente doet om die situatie te behelpen. Om een completer beeld te krijgen ten 

behoeve van de raad, maar ook voor de inwoners van de gemeente Overbetuwe, stelt de fractie van 

GroenLinks Overbetuwe naar aanleiding van de mail van de burgemeester, bijgevoegd in de bijlage, 

nog een stel vragen. 

 

Onze vragen: 

1. Waarom is de capaciteit van Pactum in Zetten gelimiteerd tot 73 plekken terwijl er 

aanvankelijk vanuit werd gegaan dat er 110 mensen konden worden gehuisvest? 

2. Wanneer verwacht het college dat de inventarisatie van de mogelijkheden binnen 

Overbetuwe omtrent het realiseren van crisisnoodopvangplekken klaar is? Kan deze 

inventarisatie naar de raad worden gestuurd, als deze is afgerond? 

3. Hebben de taakstellingen, wat betreft de opvang van Oekraïense vluchtelingen, de 

huisvesting van statushouders en de realisatie van crisisnoodopvangplekken, voor onze 

gemeente een deadline wanneer er aan voldaan moet worden? Zo ja, wanneer is/zijn deze 

deadline(s)? 

4. Waarom is er gekozen voor flexwoningen in plaats van reguliere, eventueel sociale, 

woningen voor de huisvesting van gemengde doelgroepen, waaronder statushouders? 

5. Kan er toegelicht worden wat er wordt bedoeld met een ‘flexwoning’, zoals is onderzocht in 

het onderzoek dat de afgelopen maanden is uitgevoerd? Over welke faciliteiten beschikken 

deze woningen? Hoe groot zijn deze woningen en hoeveel mensen kunnen er per woning 

worden gehuisvest? 

6. Kunnen de resultaten van de gesprekken met YOIN worden teruggekoppeld aan de raad? Zo 

niet, waarom niet? 

7. Is het college bereid bij de gesprekken via de regietafels aan te geven dat we in onze 

gemeente bereid zijn om meer crisisnoodpvangplekken te realiseren dan proportioneel 



gezien ten opzichte van de andere gemeente in de Veiligheidsregio Gelderland-Midden 

vereist is? Zo niet, waarom niet?  

8. Kan het college de raad op de hoogte houden van de voortgang en resultaten bij de 

gesprekken met de Veiligheidsregio via de regietafels? Zo niet, waarom niet? 

 

 

Gezien de actuele ontwikkelingen in Ter Apel en de schrijnende omstandigheden voor de mensen 

die daar worden opgevangen, zou de fractie van GroenLinks Overbetuwe het op prijs stellen als deze 

vragen zo spoedig mogelijk worden beantwoord. 

 

Ondertekening: 

Thijme Hoffmann, GroenLinks Overbetuwe 


